

GROUPE MITESCO GROUP INC.

PROJET
APPROUVÉ
APPROVED
PROJECT

31/07/2020

Sommaire de la contribution FAREOSO

Afin de relancer l'entreprise, l'entrepreneur doit développer davantage le commerce en ligne qui est de plus en plus grandissant et est devenu presque indispensable avec la pandémie COVID-19. C'est pour cette raison qu'il désire améliorer son site de commerce électronique et mettre plus d'emphase sur le marketing digital. Ceci l'aidera avec la relance et aussi l'aidera à s'intégrer dans un marché compétitif qui est le commerce en ligne.

Summary of FAREOSO contribution

To relaunch the business, the entrepreneur must further develop online commerce, which has been growing rapidly and has become almost indispensable due to the COVID-19 pandemic. For this reason, they wish to improve their e-commerce website and place more emphasis on digital marketing. This will help with the relaunch and also assist in integrating into the competitive online market.

9-2020 Lanthier Dr., Suite 100
Orléans ON, K4A 3V4
613-715-2494

dsigouin@mitescogroup.com
www.mitescogroup.com

The logo for MITESCO features a stylized 'M' composed of three blue diagonal bars of varying lengths, followed by the word 'MITESCO' in a bold, black, serif font.

Coût du projet

Project cost

22,300 \$

Contribution FAREOSO

20,000 \$